作品簡介 就飾鑰方便

『就飾鑰方便 等您來體驗』

是同時包含「悠遊卡、警報器、防狼噴霧、GP5、時間」 五項功能的鑰匙圈

現代人出門大包小包、常找不到東西 日近年來生活中失智老人走失事件及性騷擾事件頻傳 「就飾鑰方便,為了提升用路人安全及便利性 以輕便小巧方便攜帶、即可拆卸為設計主軸

利用鑰匙圈之串接,將平時常攜帶之物品結合桃園地方特色食物 產品的外觀則是特別利用3D列印技術製作而成

我們希望能利用本小組的產品讓消費者更了解桃園的特色美食。

產品圖片	產品功能	使用方法	代表特色美食	美食寓意
0	悠遊卡	裡面放的是 悠遊卡晶片 即可感應悠遊卡	菜包	好彩頭 祈求平安 吉利招財
	警報器	設有警報器 如遭遇危險 就可以拉一下 則會有聲音出現!	拉拉山水蜜桃	長壽 健康 生育
	防狼噴霧	如遭遇危險 只需噴-下 就更多時間自救	復興鄉 綠竹筍	節節高昇 蒸蒸日上
	6P5定位	使用者走失時 可透過定位 即時找到使用者位置	花生	長生長有 長命富貴
	時間	設有手錶模組 當需要時 直接拿起來看即可	大溪豆干	祝福人做大官 升官等事業順利

Introduction 就飾鑰方便

"Just decorate keys for your convenience waiting for you to experience,

The keychain includes five functions:
'EasyCard, alarm, anti-wolf spray, GPS, time.'

Modern people often carry a lot of things when going out and often can't find them. In recent years, there have been frequent incidents of wandering elderly people and sexual harassment. 'Just decorate keys for your convenience' aims to enhance the safety and convenience of pedestrians. The design focuses on being lightweight, compact, and easy to carry, with the ability to be disassembled.

By using the keychain for connection, items that are commonly carried can be combined with local specialties of Taoyuan. The appearance of the product is specially made using 3D printing technology. We hope to use the products of our team to allow consumers to better understand the characteristic delicacies of Taoyuan."

Product picture	Product features	Instructions for use	Representative delicacies	Symbolic cuisine
•	Easy Card	The inside contains an EasyCard chip that can be used to tap and use the EasyCard.	Vegetable bun	Good luck charm Pray for peace Auspicious for wealth
	Alarm	It is equipped with an alarm.If encountering danger,you can pull it,then a sound will appear!	Lala Mountain Water Peach	Longevity Health Fertility
	Pepper Spray	In case of danger, just spray it, you'll have more time to self-rescue.	Fuxing Township Bamboo shoots	Rising steadily Prosperous
	GP5 location	When the user is lost, you can locate them and find their position instantly.	Peanut	Longevity and prosperity Long life and prosperity
	Time	It has a watch module, when needed, just pick it up and take a look.	Daxi dried tofu	Wish for success in becoming a high-ranking official Promotion and smooth career advancement